

《单词百科:spokesman是什么意思?spokesman怎么发音?spokesman的解释和用法》

英语单词spokesman是什么意思?spokesman怎么读?spokesman怎么发音?简答网为您整理了spokesman的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



spokesman怎么读

spokesman的读音:[sp ksm n]

spokesman的意思

1、n.发言人，代言人;

spokesman的近义词

1、addresser n.发信人，发件人，发言人;

2、advocate vt.提倡;拥护;鼓吹;为...辩护;

3、agent n.代理人;代理商;药剂;特工;

4、announcer n.宣告者;播音员;

5、appointed adj.指定的, 约定的;

spokesman的双语例句

1、The spokesman stressed that the measures did not amount to an overall ban.

该发言人强调这些措施并不等同于全面禁止。

2、A spokesman insisted the two events were "in no way related"

一位发言人坚称这两起事件“绝无关联”。

3、The spokesman confirmed that the area was now in rebel hands.

这位发言人证实该地区现已落入叛乱分子手中。

4、The spokesman slurred over the matter without giving a straight answer.

发言人对这件事不置可否,含糊其词。

5、An air force spokesman said the rescue operation was a race against time.

一名空军发言人说这次营救行动是在和时间赛跑。

6、An opposition spokesman said he hoped the agreement would give them pause for thought about the futility of violence.

反对派发言人说他希望协议能够让他们仔细想想暴力行为毫无意义。

7、The government spokesman gave a quick briefing to the reporters.

政府发言人向记者们作了情况简介。

8、"We don't want to name the man to spare his blushes," said a police spokesman.

“为了不让当事人颜面扫地,我们就不指名道姓了,”一位警方发言人说道。

9、A government spokesman said the bill must be signed, sealed and delivered by tomorrow.

一名政府发言人称议案明天必须定下来。

10、The spokesman made it evident that no compromise was yet in sight.

发言人表示,目前还不会妥协.

11、The spokesman made it clear that no compromise was yet in sight.

发言人表明,目前还不会妥协.

12、The spokesman refused to disclose details of the takeover to the press.

发言人拒绝向新闻界透露公司收购的详细情况。

13、A spokesman said this firm action had defused a very nasty situation.

一位发言人称这一坚决的行动缓和了极为棘手的局面。

14、A London Underground spokesman defended the decision to hold the train until police arrived.

伦敦地铁公司的发言人为推迟发车直到警方赶来的决定作了辩解。

15、The spokesman said that the extent of the current strike is being misrepresented.

发言人说目前罢工的程度正被人误传。

16、The spokesman said no decision on the proposal was likely in the immediate future.

发言人说近期不会就这项提案作出决议。

17、a spokesman for the Pentagon

美国国防部发言人

18、A Pentagon spokesman refused to comment.

美国国防部发言人拒绝评论。

以上是简答网为您整理的spokesman怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/spokesman>

